

Dear Colleague,

On September 29, 2025, you were invited to participate in voting for the approved candidates for members of the standing committee of the African Women in Mathematics Association (AWMA).

All voting was done within the voting period. The AWMA election committee screened all votes. Only votes from AWMA members were validated. Hereby, we would like to announce the final results of the AWMA elections:

1. **President:** Prof. Selma Negzaoui
2. **Vice-President (Northern Africa):** Prof Zeinab Mansour
3. **Vice-President (Southern Africa):** Prof. Rejoyce Gavhi-Molefe
4. **Vice-President (Western Africa):** Prof. Deborah Olufunmilayo Makinde
5. **Vice-President (Eastern Africa):** Prof. Entissar Elrashid
6. **Vice-President (Central Africa):** Prof. Aminatou Pecha
7. **General Secretary:** Prof. Faguèye Ndiaye
8. **Vice Secretary:** Dr. Ini Adinya
9. **Treasurer:** Prof. Sophie Dabo
10. **Publicity and Information Officer:** Dr. Angela Tabiri

Please join me congratulating the president elect and all new AWMA standing committee members. I wish to thank all members of the election committee for their diligence and dedication.

More details about the results can be found in the attachment.

Best regards,

Prof. Aissa WADE
On behalf of the
Election Committee

Chère collègue,

Le 29 septembre 2025, vous avez été invitée à voter pour les candidates approuvées au comité permanent de l'Association des femmes africaines en mathématiques (AWMA). Tous les votes ont eu lieu pendant la période de vote.

Le comité électoral de l'AWMA a examiné tous les votes. Seuls les votes des membres de l'AWMA ont été validés. Par la présente, nous avons le plaisir d'annoncer les résultats définitifs des élections de l'AWMA :

1. **Présidente** : Pr. Selma Negzaoui
2. **Vice-présidente (Afrique du Nord)** : Pr. Zeinab Mansour
3. **Vice-présidente (Afrique australe)** : Pr. Rejoyce Gavhi-Molefe
4. **Vice-présidente (Afrique de l'Ouest)**: Pr. Deborah Olufunmilayo Makinde
5. **Vice-présidente (Afrique de l'Est)** : Pr. Entissar Elrashid
6. **Vice-présidente (Afrique centrale)** : Pr. Aminatou Pecha
7. **Secrétaire générale** : Pr. Faguèye Ndiaye
8. **Vice-secrétaire** : Dr Ini Adinya
9. **Trésorière** : Pr. Sophie Dabo
10. **Chargée de communication et d'information** : Dr. Angela Tabiri

Veillez me joindre pour féliciter la présidente élue et tous les nouveaux membres du comité permanent de l'AWMA. Je tiens à remercier tous les membres du comité électoral pour leur diligence et leur dévouement.

Plus de détails sur les résultats sont disponibles en pièce jointe.

Cordialement,

Aissa WADE
Au nom du
Comité électoral